
 

 

                                      Bestyrelsesmøde – Referat  
Dato:  
den 14. april 2024 

Tid: 10.00-12.00 
 

Sted: Kulturhuset 

 
Navn Funktion Afbud 
Karin Jessen (KJ) Formand   
Bo Jessen (BJ) Økonomi  
Kim Rockhill (KR)   
Kurt Johansen (KJ)   
Ulla Riis Madsen Referent  
Poul Høegh Østergaard (PØ)   
Pia Erlund  Sygemeldt 

 
 
 

Dagsorden Referat Ansvarlig/ 
deadline 

1 Valg af ordstyrer og referent Ordstyrer: Karin  - Referent: Ulla  
2 Godkendelse af referat fra marts 2024 godkendt  
3 Godkendelse og prioritering af dagsorden Dagsorden tilføjes et punkt vedr. hjemmeside  
4 Orienteringer: 

- Dialogmøde i Skuldelev / Poul 
- Arbejdsdagen / Kim-Kurt 
- Vandskade i køkkenet/ Kurt-Bo 
- Evaluering af Realdaniabesøg 
 

Dialogmøde i Skuldelev / Poul: 
Poul har deltaget i et multikulturelt dialogmøde i Skuldelev. 
Fik der kontakt med foreningen bag Horns Rock som er 
interesseret i at lave et musik arrangement i Kulturhuset. 
Dette arbejdes der videre med.  
 
Arbejdsdagen / Kim-Kurt 

Poul 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Der er lavet en liste med opgaver, materialer er indkøbt. Kim 
og Kurt medbringer værktøj. Frivilliggruppen sørger for 
forplejning. Dagen slutter når cafeen åbner kl 13. Vi 
gentager annonceringen i næste nyhedsbrev. 
 
Vandskade i køkkenet/ Kurt-Bo 
Der er fortsat vådt under gulvet. Kim og Kurt arbejder på at 
udbedre skaden, som ikke bliver dækket af forsikring. 
 
Evaluering af Realdaniabesøg 
Meget vellykket arrangement, med næsten 100 gæster i 
huset. Vi har fået mange positive tilbagemeldinger på 
arrangementet og der er skabt flere kontakter til evt. 
fremtidigt samarbejde. 
 
Hjemmeside 
Poul bygger i samarbejde med Dorrit en ny hjemmeside til 
kulturhuset.  
Der undersøges forskellige muligheder for platform f.eks. 
foreningLet.dk 
 

 
 
 
Kim/Kurt/Karin 
 
 
Kim/Kurt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Poul 
 

4 Plan for afviklingen af private lån samt overblik af 
husets fremtidige økonomi: 
 
Gennemgang af de 3 forslag, som skal fremlægges på 
generalforsamlingen.  

Siden de tre forslag er sendt ud, er der kommet nye 
oplysninger som gør at vi fremadrettet kun har ét forslag. 
Dette forslag indebærer gradvis tilbagebetaling i takt med at 
der skabes overskud på arrangementer i huset samt salg af 
flere anparter. Det sidste kunne vi lave en kampagne for. 
 

Bo 

5 Generalforsamlingen: 
- Udeståender! 
- Kandidater  

 

Regnskab er hos revisorerne pt, som kommer med deres 
arbejde i god tid inden generalforsamlingen. 
 
Margrethe Badsberg og Lene Smidt stiller op til bestyrelsen. 

Alle  



 

 

Der er endnu en ledig plads, vi arbejder videre med 
henvendelser til mulige kandidater. 

6 Fast punkt: Byggeri & ejendom 
 

Se ovenfor vedr. arbejdsdag og vandskade 
 
Karin kontakter teknisk skole om muligheden for at de kan 
vandskure facaderne på uddelerboligen. 

Kim/Kurt 

7 Fast punkt: Frivilliggruppen, cafe og aktiviteter 
- Bemandingssituationen 
- Nye aktiviteter i foråret 24 

 

Nye aktiviteter i foråret 24: 
- Musik – mad og hygge den 14. juni 2024 
- Smagens dag den 25. august 2024 – Karin er 

tovholder på dette. 
Frivilliggruppen fungere rigtig godt pt, med god energi og 
rigtig god stemning. 

 

8 Fast punkt: Økonomi 
- 

Vi har drøftet regnskabet og har besluttet at bogføre vores 
udgifter i forbindelse med renovering, hvilket medfører et 
underskud i 2023. 

Bo 
 

9 Eventuelt 
 

Foreningen har søgt kommunen om kulturpenge til 
arrangementet d.14.6.24 og planlægger også at søge til 
musik til smagens dag i august. /Karin 
 
Vi sender blomster til Pia når hun er blevet opereret i næste 
uge. /Poul 
 
Frivilliggruppen har besluttet at købe et kasseapparat som 
lever op til myndighedernes krav. /Bo 
 

 

9 
 

Næste møde: søndag den 12. maj 2024 kl. 10.00 – Bo og 
Karin kan ikke deltage, så det anbefales at mødet evt. 
flyttes til tirsdag den 14. maj 2024 kl. 17.00. 
 

Vi beslutter at næste bestyrelsesmøde afholdes d.15.5.24 
kl. 17-19 
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